
 

 

 

 
Z A P I S N I K 

 
2. seje Sveta staršev OŠ Gradec v šolskem letu 2022/2023, ki je bila v torek, 18. aprila 2023 ob 
18. uri, na matični šoli v okrogli predavalnici. 
 
Erratum#1: Prišlo je do tipkarske napake pri prisotnih članih, sedaj je popravljeno v prisotno 
članico ga. Dorotejo Vozelj, ki je tudi nadomeščala ga. Nuško Kozamernik, obe Poš Hotič. 
 
Prisotni člani sveta staršev OŠ Gradec: Lina Jovanovič, Maja Horvat, Maruša Mohar, Matija 
Levec, Urška Kisovec, Kristina Jovanovič, Anita Traven, Tjaša Tomažin Raspotnik, Nina Godec, 
Vesna Vozelj, Amira Kadrič Muminović, Anita Eltrin, Petra Bukovšek Batič (nam), Doroteja 
Vozelj (2×, nam Nuška Kozamernik), Anja Knežević (2×), Katja Umbreht, Janez Žgajnar(in 
Alenka Okorn Mehičić), Manja Razboršek, Damjan Malgaj, Patricia Knežević,  Sebastjan 
Gorenc, Aleš Bregar. 
 
Opravičeno odsotni člani sveta staršev OŠ Gradec:  Tjaša Doblekar,  Tadeja Grošelj Pahulje, 
Alma Jere, Monika Železnik, Karmen Lukša, Miha Gregorčič, Barbara Prosenc, Nada Golouh 
Judita Kalander, Nuška Kozamernik. 
 
Odsotni člani sveta staršev OŠ Gradec: Anja Savšek, Maja Zupančič,  Tatjana Danilovič, Matija 
Tori, Mojca Bokal, Damjan Zupančič. 
 
Seja se prične ob 18. uri. Ugotovimo, da je prisotnih 24 članov sveta staršev oz. namestnikov. 
Zaradi odsotnosti zapisnikarice ge. Tadeje Grošelj Pahulje se za zapisovanje javi ga. Alenka 
Okorn Mehičić. 
 

1. Pregled zapisnika 1. sveta staršev 2022/2023, 
2. Letno poročilo o realizaciji letnega delovnega načrta OŠ Gradec za šol. leto 2022/23 do 

aprila 2023 (ravnatelj: g. Damjan Štrus), 
3. Finančni načrt OŠ Gradec za leto 2023 (ravnatelj: g. Damjan Štrus), 
4. razno, pobude, predlogi in vprašanja staršev. 

 
Sklep SS: Svet staršev potrjuje dnevni red seje. 
Sklep je bil soglasno sprejet.  
 

AD 2. Poročilo o realizaciji letnega delovnega načrta za šol. leto 2022/23 (ravnatelj: g. 
Damjan Štrus) 

Predsednik sveta staršev na začetku poudari, da so dokumenti z informacijami javnega značaja 
organov upravljanja šole ažurno na voljo: 

- Letni delovni načrt, Realizacija letnega delovnega načrta, Finančni načrti, Letna poročila na 
povezavi https://www.osgradec.si/nasa-sola/informacije-javnega-znacaja , 
- zapisniki sveta staršev na povezavi https://www.osgradec.si/category/svet-starsev/, 
- zapisniki sveta zavoda na povezavi https://www.osgradec.si/category/svet-sole/. 
 



 

 

 

Ravnatelj predstavi dokument, ki je že na voljo na javni spletni strani OŠ Gradec. 
Sklep SS : Svet staršev se je seznanil s poročilom o realizaciji letnega delovnega načrta za 
šol. leto 2022/2023. Sklep je bil soglasno sprejet.  

AD 3.:  Poročilo o Finančnem načrtu OŠ Gradec za leto 2023 (ravnatelj: g. Damjan Štrus) 
 
Ravnatelj pojasni kako poteka revizija (zaradi upokojitve prejšnjega revizorja, je revizijo 
prevzel drug revizor, ki si za revizijo vsako leto izbere eno področje. Ustanoviteljica, Občina 
Litija je v letu 2020 namenila šoli 130.300 € za plačilo materialnih stroškov, v leto 2021 
140.000 €, v letu 2022 189.000 € in v letošnjem letu 204.000 €. Ker je šola v lanskem letu 
poslovala s presežkom, je svet šole potrdil, da se lahko privarčevan presežek nameni za več 
kot nujno obnovo tlaka jedilnice na MŠ. 
Podružnične šole Kresnice, Jevnica in Vače so redno vzdrževane. V podružnico v Hotiču pa se 
že nekaj let ne vlaga zaradi izgradnje nove šolske zgradbe. MŠ bo kmalu stara 50 let in 
potrebna bo razmišljati o večji obnovi.  
 
Sklep SS: Svet staršev se je seznanil s poročilom o finančnem načrtu za leto 2023. Sklep je bil 
soglasno sprejet.  

AD 4.: Razno, pobude, predlogi in vprašanja staršev 
 
Vprašanje: Zakaj je voda pri kosilu "problem", in ne nekaj samoumevnega. Zakaj učenci pri 
kosilu ne morejo dobiti skodelice/lončka, da bi ob kosilu lahko pili? Nekateri učenci sicer 
prinesejo bidon s sabo, mlajši večinoma ne, nekatere učiteljice tega ne dovolijo, pitje iz lijaka 
za celo jedilnico pa pač ne gre niti ni primerno. Tudi odrasli ne pijemo iz rok ob obedu. Šola 
je vključena v projekt vodna šola, ni pa zmožna zagotoviti skodelic ob kosilu tistim, ki bi želeli 
piti vodo. 
Odgovor (Štrus, 17. 4. 2023): Šola je vključena v projekt Vodna šola in ob prvem letu 
sodelovanja v projektu smo vsem učencem in zaposlenim kupili bidone. Namen je bil 
navaditi učence, da imajo vedno pri sebi bidon z vodo in da vsak dan spijejo dovolj tekočine. 
Bidone naj učenci tudi sedaj nosijo s seboj v šolo-bidon priskrbijo starši. Na kosilo učenci 
razredne stopnje ne odhajajo z bidoni, ker je prihajalo do težav glede prevračanja in 
poškodovanja bidonov; učenci lahko pijejo pred kosilom, lahko pijejo po kosilu, lahko gredo 
pit tudi med kosilom (v razred iz svojega bidona), če je res nuja. Šola si želi, da bi imeli vsi 
učenci vsak dan s seboj bidon za celodnevno enakomerno hidriranje. Ena od sprememb, ki 
jih je prinesla Vodna šola je tudi menjava skodelic za bidone - skodelic pri kosilu ne 
namenjamo več za uporabo. Voda je preverjeno pitna na vseh pipah v šoli, tako da si učenci 
lahko polnijo bidone na vseh pipah. 
 
Vprašanje: Zakaj je potrebno poimensko klicanje učencev po zvočniku/šolskem radiu? 
Odgovor (Štrus, 17. 4. 2023): Poimenskega klicanja učencev po šolskem radiu ni. To sem zgolj 
enkrat naredil jaz, in sicer konec januarja letos, ko sem imel po šolskem radiu nagovor vsem 
učencem glede vedenja na šoli, uporabe elektronskih naprav, uporabe WC-jev med poukom; 
ob koncu obvestila sem izkoristil priložnost in pozval 4 učence (devetošolce) na pogovor; 
namen pogovora je bil, če so pripravljeni sodelovati pri zbiralni akciji starega papirja (pomoč 
hišniku pri zlaganju papirja iz šolskega kombija-papir pripelje hišnik iz POŠ). 
 



 

 

 

Vprašanje: Zakaj se ne da umestiti 3. roditeljskega sestanka/zaključka kakšen teden prej in ne 
ravno na predzadnji dan pouka. 
Odgovor (Štrus, 17. 4. 2023): Organizacija 3. roditeljskega sestanka se je v zadnjih letih precej 
spreminjala in je sedaj organizirana primerno: 

-  za starše učencev predmetne stopnje v začetku maja, da se preda informacije o stanju 
v razredih in stanju glede ocen ter vzgojne problematike, 

-  za starše učencev razredne stopnje v zadnjem tednu junija, ko je pouk že toliko pri 
kraju, da se organizira zaključno druženje, ki res predstavlja zaključek ter slovo od 
posameznega razreda in učiteljice. 

 
Vprašanje: Kakšni so rezultati analize potrebnih učnih pripomočkov, učbenikov, delovnih 
zvezkov? Ali je možno zmanjšati stroške? 
Odgovor (Štrus, 17. 4. 2023): O učnih pripomočkih in učbenikih nismo razpravljali. Učbenike 
dobijo učenci v učbeniškem skladu, glede pripomočkov ni bilo posebnih dilem, razen: 

- atlas za GEO, za katerega je bila podana napačna informacija, da obstaja nova verzija 
in da starih učenci ne smejo uporabljati. Pomembno je, da imajo učenci doma na voljo 
atlas, s katerim se lahko doma učijo (lahko imate svojega, izposojenega, novega, 
rabljenega...) 

- škatla s pripomočki za pouk tehnike: nakup artiklov iz te škatle ni mogoče opraviti 
enako kot nakup likovnega materiala, katerega nabavijo učiteljice za celotno 
generacijo. 

O delovnih zvezkih potekajo premisleki od septembrske seje sveta staršev. Učitelji so 
seznanjeni z zelo dragimi delovnimi zvezki in pozvani k resnem razmisleku o uporabi delovnega 
zvezka. Le-ti so različno uporabni in strokovni aktiv je tisti, ki presoja o uporabnosti in uporabi 
v prihodnjem šolskem letu. Šola predlaga uporabo posameznega delovnega zvezka, starši pa 
ste tisti, ki uporabo delovnih zvezkov potrdite ali pa ne. 
V drugi triadi na razredni stopnji je argument tudi ta, da je cena nižja, v kolikor nabavijo zbirko 
3 delovnih zvezkov, kot pa zgolj delovna zvezka dveh predmetov-v pojasnilo dodajam 
dokument, ki ga je pripravil aktiv učiteljic 4. in 5. razreda. 
Ad: Nakup atlasa v 6. razredu predstavlja za starše dodaten strošek. Ravnatelj poudari, da ni 
potrebno, da je atlas zadnja izdaja, pomembno je, da je atlas primeren za učenje doma. S strani 
predstavnice SS je bila dana pobuda, da se ustanovi sklad za atlase, po principu učbeniškega 
sklada. Ravnatelj predlaga, da šola lahko preveri pri Gimnaziji Litija, če bi bili učenci po 
zaključeni gimnaziji pripravljeni podariti svoje atlase v sklad za bodoče šestošolce, organizira 
se lahko šolski bazar. 
 
Vprašanje: Poletno varstvo, kake so opcije? 
Odgovor (Štrus, 17. 4. 2023): Zadnji dve leti na OŠ Gradec počitniškega varstva nimamo več. 
Počitniško varstvo smo izvajali za učence 1. triade, vseh enot. Izvajali smo ga na matični šoli, 
prva dva tedna po koncu pouka. 
Za pogoj smo postavili prijavo 10 učencev-tej številki smo se približali, niso pa bili vsi učenci 
prisotni vsak dan. Prisotnost je bila praviloma pod 5 učencev. S tem je ostajala hrana, tudi 
nekatere aktivnosti so učitelji težje izvedli, ker je bila skupina premajhna (tudi včasih 
preheterogena). Počitniško varstvo, ki smo ga organizirali, se je izrodilo, zato ga zadnji dve 
šolski leti z letnim delovnim načrtom nismo več načrtovali. Ne načrtujemo ga niti v tem 
šolskem letu. 



 

 

 

Ad: Ravnatelj na vprašanje glede počitniškega varstva pove, da se je šola povezala z OŠ Litija, 
vendar sodelovanje za počitniško varstvo ne bo možno. Pove tudi, da šoli počitniškega varstva 
ni v interesu organizirati (izkušnja od lani, ko so zagotovili kader, prehrano, aktivnosti, pa 
prijavljenih otrok ni bilo vsakodnevno v varstvo). 
Predstavnica SS pove, da opaža težave pri obveščanju staršev, saj so na mailing listi le starši, 
ki so v jeseni dali svoj kontakt na prvem roditeljskem sestanku. Potekala je izmenjava 
predlogov, kako doseči z obveščanjem starše, opcija je preko razrednika razreda, da le-ta 
posreduje obvestilo naprej vsem staršem. Predstavnica SS bo pripravila dopis o 
zainteresiranosti za počitniško varstvo, ravnatelj  ga bo preko sistema Lopolis posredoval 
staršem učencev prve triade. Potencialno nadaljnje odločanje o tem bo na podlagi odziva 
staršev na ta dopis, šola potrebuje informacijo do 15.maja. 
 
Vprašanje: Problematika 6 c razreda. 
Odgovor (Štrus, 17. 4. 2023): Problematika je primerna za obravnavo na roditeljskem sestanku 
oddelka, ne pa na svetu staršev, ker se 38 predstavnikov omenjena problematika neposredno 
ne dotika. Sem pa pripravljen predstavniku staršev 6. c razreda po sestanku predstaviti 
aktivnosti, ki jih opravlja OŠ Gradec od 7. decembra 2022, do vključno današnje 
aktivnosti (17. 4. 2023). 
Ad: Predstavniki staršev 6c razreda so v ožji zasedbi ob koncu skupaj z ravnateljem in 
predstavnikom SS prediskutirali dogajanje v tem razredu v povezavi z ukrepi za reševanje 
problematike tega razreda. 
 

Ad: Predstavnica SS izpostavi kako deluje boterstvo, ki ga je šola vzpostavila po principu ZPM 
Ljubljana Moste, zaenkrat za 2 socialno ogroženi družini. Druga predstavnica SS poroča o 
učinkovitem pridobivanju finančnih sredstev na novoletnem sejmu na eni od podružničnih šol 
za šolski sklad preko dohodninskih donacij. 

Ad: Predstavnica SS je izrazila pohvalo za zimovanje na Krvavcu za šestošolce, še vedno pa 
ostaja visoka cena in pomisleki, kaj se na to temo lahko naredi za prihodnje šolsko leto. Ali 
Občina Litija lahko subvencionira en del. Predstavnik SS doda vprašanje plačila stroškov 
prevoza na atletski stadion v Hrastniku, lahko to subvencionira občina?  
Ravnateljev predlog je, da se v prihodnosti preko svetnikov obrača SS na Občino. 
 
Ad: Ravnatelj izpostavi temo reševanja problematike z ušmi. Razvije se diskusija o tem, kako 
bi bili bolj učinkoviti pri preprečevanju širjenja uši. Zaključek je bil, da je potrebno nadaljevati 
z osveščanjem staršev in jih na nežen način spodbuditi, da redno pregledujejo svoje otroke in 
ukrepajo po priporočilih NIJZ, ter da obvestila šole resno vzamejo in ukrepajo. Le skupaj se 
bomo uši znebili. 
 

Seja se je zaključila ob 19:28. 

 

Zapisala:                                                                                                  Predsednik sveta staršev: 
Alenka Okorn Mehičić                                                                          Aleš Bregar 
 


